
 

 
 

Verslag van de ledenvergadering van de ChristenUnie-afdeling Hengelo: 11 december 2023 

Plaats: Leger des Heils Hengelo 

 
1. Opening 

Theo Buitenhuis opent en leest Math. 28. 
Aantal aanwezigen: 13 leden.  

 
2. Vaststellen agenda  

Theo Buitenhuis meldt dat de stukken voor de kascommissie per abuis niet compleet verzonden 
zijn. Hierdoor heeft deze commissie nog geen volledige controle kunnen uitvoeren. De controle op 
2022 en 2023 wordt daarom samengevoegd en geagendeerd op de eerstvolgende ALV in april/mei 
2024.  
 
De agenda wordt met inachtneming van deze wijziging vastgesteld. 
 

3. Jaarverslag 
Het jaarverslag over 2022 levert geen vragen op en wordt vastgesteld.  

 
4. Strategisch meerjarenplan 

Tracy Vermeer geeft een toelichting bij de totstandkoming van het document. De vergadering 
bespreekt uitgebreid de PowerPoint.  
De volgende punten van zorg zijn aan de orde gekomen: 

• De sterkte en inzet van de fractie: zowel Susanne als Herman (de nummers 1 en 2 van de 
huidige lijst) willen zich niet opnieuw verkiesbaar stellen bij de volgende 
gemeenteraadsverkiezingen in 2026. Gerrit Jan (3) wel. 
De opvolging is een groot punt van zorg voor bestuur en leden. Dit vraagt van ons allen om 
in de komende periode uit te zien naar nieuwe kandidaten voor op de lijst, om zo nieuwe 
personen goed en tijdig in te kunnen werken. 

• Een eventuele samenwerking met CDA (bijv. lijstverbinding) lijkt gezien de ervaringen van 
de fractie en de verschillen op het gebied van inhoud en aanpak zeker niet voor de hand 
liggend. Susanne licht toe dat er lokaal inhoudelijk en in de praktijk veel meer met PvdA, 
GL en SP wordt opgetrokken. 

• De zichtbaarheid is nog te beperkt, ondanks de enorme inhoudelijke inspanningen van de 
fractie. Dit wringt. We zullen moeten vechten voor bestaansrecht. 

• We zullen keuzes moeten maken: een paar dingen heel goed doen en onder de aandacht 
brengen. Daarbij focussen op de redenen/uitgangspunten van de CU, vanuit principes. Met 
alleen het inhoudelijke en wezenlijke werk gaan we het niet halen, 
communicatie/jaarrondcampagne is echt een vak waar meer aandacht voor nodig is. 

• Onze geloofwaardigheid als afdeling staat onder druk: wat kun je waar maken gezien de 
zeer beperkte mankracht en profilering. Het zou helpen als we meer mensen/actieve 
leden hebben zodat de lasten zich kunnen verdelen.  

• Het is van belang om zeker ook de jongeren te betrekken. 

• We hebben een geweldig mooie boodschap. De uitdaging is hoe we dit dagelijks vertalen 
naar iets dat mensen aanspreekt. 

• We voelen als aanwezigen dat het een moeizaam traject is waar we als afdeling in zitten, 
met gezamenlijke verantwoordelijkheden. Het lijkt moeilijk keerbaar: we zullen met elkaar 



moeten bidden voor wat ons te doen staat en welke weg we moeten gaan. We moeten 
altijd beginnen bij onze overtuiging: bederf tegen gaan, waarbij de politiek een vorm van 
vredestichten is. 

• We willen voortbouwen op behaalde successen en bidden om wijsheid en richting op de 
kansen. 
 

5. Rondvraag 

• We zijn blij dat we veel gedeeld hebben en weten ons geborgen. We weten waar we onze 
zorgen mogen neerleggen en vragen hoe we nu het gereedschap in Zijn hand mogen zijn. 

• We hebben alle hulp nodig om ons christelijk-sociale geluid te blijven laten horen: dat is 
afdronk. 

• Er waren veel emoties en dit met elkaar delen voelde toch wat beladen.  
Susanne deelt haar verhaal/roeping en benadrukt dat de CU het geweten van de raad is: 
we mogen én moeten hier in Hengelo zijn. Want als wij het niet doen – het verbindende 
zijn, invloed hebben zonder (veel) macht – dan doet niemand het. We zijn als CU-fractie 
dienstbaar voor de samenleving, ondanks de ene zetel worden we gezien en maken we 
verschil. 

• We willen verantwoording blijven nemen en licht zijn: evangelie brengen, aangeraakt zijn, 
als christen bijdragen aan de maatschappij. 

• De passie, energie en wil zijn er nog om er samen wat van te maken. Maar we moeten ook 
realistisch zijn en dat doet de moed zinken. We zouden ieder in eigen kerk kunnen vragen 
om te bidden voor de christelijke politiek, want het is belangrijk om ook licht te zijn in je 
eigen stad. 

• Jan stelt voor om een gebedswandeling (groep, bijv. met de hond) te initiëren, dit idee 
wordt goed ontvangen door de vergadering. 

 
6. Sluiting 

Theo sluit de vergadering na gebed door Jan Kattelaar (Numeri 6-22). 


